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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Hankó Balázs Zoltán, kultúráért és innovációért
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Indiai lepratelep vagy egy vidéki magyar kollégium?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sok honfitársamhoz hasonlóan jómagam is megdöbbenve szemléltem azokat a fotókat, amelyeket a
Jobbik  elnöke  készített  (és  tett  később  közzé  a  közösségi  médiában)  fia  beköltöztetésekor  az
NYSZC Nyíregyházi Bánki Donát Műszaki Technikum kollégiumában. Az inkriminált szobát és
mosdóhelyiséget inkább gondolná az ember egy nyomorúságos indiai lepratelepnek, semmint egy
magyar oktatási intézmény részének.

Holott Orbán Viktor a XVII. Szakma Sztár Fesztivál megnyitóján nemrég még ezt mondta megnyitó
beszédében:

„Mi, idősebbek tudjuk: mindig a tehetséges fiatalok írják Magyarország jövőjét. 15-20 éve még azt
gondolták  Magyarországon is,  hogy a jövőt  inkább a  diplomás,  szellemi  foglalkozású  emberek
határozzák majd meg. De az elmúlt tizenöt évben felépítettük a munkaalapú gazdaságot, és ma már
mindenki  tudja,  hogy munka és  szakmunka,  szakmunka és  szakmunkás  nélkül  nincs  jövő.  Ma
Magyarország alapját és a magyar gazdaság gerincét a szakmunka, a szakmunkások, a szakiparosok
adják.”

Joggal  kérdezzük  tehát:  ilyen  „megbecsülés”,  ilyen  méltatlan  szállás  jár  azoknak  a  tehetséges
magyar fiataloknak, akik majd hazánk jövőjét írják?

A  hivatkozott  posztban  már  csak  azért  is  kézenfekvő  volt  összehasonlítani  a  szóban  forgó
nyíregyházi  kollégiumot  a  tiszalöki  börtönnel,  mert  nem  a  Jobbik  lesz  az  a  párt,  amelyik
krokodilkönnyeket  hullat  az  önhibájukból  rácsok  mögé  került  bűnözők  „szörnyű”  elhelyezési
körülményei  okán!  Legyenek  azok  a  legmagasabb  szintről  mentegetett  aberrált  pedofilok,
becsületben  megőszült  nyugdíjasok  bedrogozott  bestiális  gyilkosai,  vagy  békés  járókelőkre
hiénafalkaként támadó, aztán szégyenszemre az EP-be választott/menekült vérszomjas antifák. Mi



azt  sem  bánnánk,  ha  az  ilyen  gazemberek  maguk  lennének  kénytelen  kitermelni  eltartásuk
költségeit.

De mi vagyunk azok,  akik igenis követeljük a  tanulni  vágyó fiatalok megbecsülését,  amelynek
egyik eleme volna, hogy számukra normális lakhatási feltételek biztosítanak! Ugyanis mi nem csak
a  propaganda  kedvéért  valljuk,  hogy  Magyarország  sikerességének,  versenyképességének
aranyfedezetét valóban ezek a tanulni vágyó, aztán dolgozni tudó és akaró ifjak jelentik, hanem
mindezt komolyan is gondoljuk! Éppen ezért lenne bölcs és hasznos lépés nem elvenni a kedvüket,
nem megalázni őket a feltárt – és elfogadhatatlan – körülményekkel. Hisszük, hogy amíg egyetlen
ilyen kollégium is akad Magyarországon, addig nem 600 milliárdért kell irodaházakat vásárolni.

Kérdezem tehát, egyetértenek-e azzal, hogy úgy volna normális, ha a leglepukkantabb kollégium
sem lenne rosszabb állapotban, mint a legjobb börtön!

Várom érdemi válaszukat arra vonatkozóan is, hogy konkrétan mit és mikor kívánnak tenni annak
érdekében, hogy a nyíregyházihoz hasonló áldatlan állapotokat felszámolják, és ahol szükséges, ott
érdemi fejlesztést eszközöljenek.

Tisztelettel,

Ander Balázs
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